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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem vették figyelembe az érintettek véleményét 
az M86-os Szombathely és Körmend közötti szakaszának nyomvonala esetében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2019-ben írt ki közbeszerzést a Nemzeti Infrastruktúra Fejlesztő Zrt. az M86-os út Szombathely és
Körmend közötti szakaszára. A beruházás kiemelt státuszt kapott, azonban a nyertes pályázat több
települést is hátrányosan érint.

A nemrég  elfogadott  koncepció  nyomvonalát  az  érintett  települések  vezetői  nem  támogatták,
azonban a döntéshozók úgy vélték, nem megalapozottak a polgármesterek és az ott élők félelmei.
Táplánszentkereszt  és  Vép  polgármestere  is  jelezte,  hogy  az  új  nyomvonalon  komoly
zajszennyezéssel  járhat  a  forgalom.  A nyomvonal  mentén  élők  joggal  féltik  a  nyugalmukat  és
ingatlanjaikat.  A tervezett  szakasz  további  problémája,  hogy  Vépen  keresztbe  vágná  az  ipari
területet, amely az utóbbi időben kezdett fejlődni.

Elképesztőnek  tartom,  hogy  a  nyomvonal  elfogadása  előtt  nem  vették  figyelembe  a
településvezetők és  a  helyiek  véleményét,  nem tartották  fontosnak nyugalmukat  és  ingatlanjaik
biztonságát. Véleményt ugyan nyilváníthattak, azonban szavazati joggal nem rendelkeztek.

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

• Miért nem vették figyelembe a polgármesterek és a helyben élők véleményét a koncepció 
elfogadásakor?

• Látnake esélyt arra, hogy a jelzett félelmek miatt változás következzen be az M86-os 
nyomvonalában?

• Miként kompenzálja majd a NIF Zrt. a helyben élőket?



 
• Várható-e, hogy esetleg zajvédő falakkal vagy sebességkorlátozással óvják meg a helyiek 

nyugalmát és ingatlanjait?
 

Várom érdemi válaszát!
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